

Image not found or type unknown



Mind Crossing

in German:
Mind Crossing

Project

Description

"Mind Crossing Walking Act 2021" is a multimedia performance that deals with a family history of Holocaust survivors Sonja and Arey and relates it to local urban history in order to engage different people in a process of discussion and education about what this history has to do with them. It is about the legacy of trauma, the importance of silence between generations and, above all, an attempt to use art to contribute to finding new forms of engagement and dialogue between generations and geographical locations. Participants in the performance move together from one place to another and thus experience themselves as actively involved in shaping memory.

in German:

„Mind Crossing Walking Act 2021“ ist eine multimediale Performance, die sich mit einer Familiengeschichte der Holocaust-Überlebenden Sonja und Arey auseinandersetzt und diese mit der lokalen Stadtgeschichte in Beziehung bringt, um unterschiedliche Menschen in einen Diskussions- und Bildungsprozess darüber zu verwickeln, was diese Geschichte mit ihnen zu tun hat. Dabei geht es um die Erbschaft von Trauma, die Bedeutung des Schweigens zwischen den Generationen und vor allem um den Versuch, mittels Kunst dazu beizutragen, neue Auseinandersetzungsformen zu finden und Dialoge zwischen Generationen und geografischen Orten zu finden. TeilnehmerInnen der Performance ziehen gemeinsam von einem Ort zum anderen und erleben sich so selbst als aktiv an der Gestaltung von Erinnerung Beteiligte.

Applicant

Conflict Zone Arts Asylum – Vienna

in German:
Conflict Zone Arts Asylum – Vienna

Website

<http://www.czaa-vienna.net>

Location

Austria

Approved

28 Jun 2021

Category

Art and culture project

Type

Commemoration / remembrance

Funding

National Fund budget

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or completeness of the information provided.